



د. أدهم معن صالح

السيرة الذاتية:

من مواليد 1984, تخرج من جامعة نينوى/ كلية هندسة الالكترونيات/ قسم الاتصالات سنة 2006, ثم حصل على شهادة الماجستير من نفس القسم سنة 2012. حصل على شهادة الدكتوراة من جامعة برادفورد البريطانية سنة 2021. يحمل لقب مدرس وذلك في تخصص الاتصالات وفي تخصص دقيق هو هندسة الهوائيات, حيث قام بنشر 9 بحوث وأشرف على اطروحة ماجستير في هذا التخصص. يقوم بإعطاء مواد الرياضيات والمجالات الكهرومغناطيسية لطلبة الدراسات الأولية والإشراف على مشاريع تخرج الطلبة, بالإضافة الى إعطائه اللغة الانكليزية لطلبة الدراسات العليا.

رقم هاتف العمل:

الايمل الجامعي:

adham.saleh@uoninevah.edu.iq

رابط موقع كوكل سكولر:

https://scholar.google.com/citations?view_op=list_works&hl=ar&user=so-70SMAAAAJ

رابط موقع سكوبس:

Curriculum vitae:

Adham Maan salih was born in 1984. He joined the department of communication in Electronics Engineering College at Nineveh University, from which he obtained his B.Sc. degree in 2006. Then he obtained a Master's degree from the same department in 2012. He obtained a Ph.D. from the University of Bradford from the United Kingdom in 2021. He holds the title of Lecturer in the field of Communications, with the main research area being Antenna Engineering, where he published 9 papers and supervised a Master's thesis in this research area. He teaches several modules such as Mathematics, Electromagnetic Fields and communications labs for undergraduate studies and Academic English for postgraduate studies. In addition, he supervises several students' graduation projects.

sPhone no. :

University email: adham.saleh@uoninevah.edu.iq

Google Scholar Link:

https://scholar.google.com/citations?view_op=list_works&hl=ar&user=so-70SMAAAAJ

Scopus Link: